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Dr. Szili Katalin
az Országgyű lés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

„Költségtérítés-csak az odaútra?” címmel a Házszabály 91 .§-a alapján írásbeli kérdést
kívánok benyújtani Dr Horváth Agnes Miniszter Asszonyhoz .

A választ írásban kérem !

Tisztelt Miniszter Asszony !

A mezőberényi Fogjunk Össze Közhasznú Egyesület olyan szül őket foglal magába, akik
családban nevelik enyhén vagy közepesen sérült fogyatékos gyermekeiket . Sorsuk,
problémáik és az a mód, ahogy mindehhez a Kormány illetve a minisztérium viszonyul, már
több alkalommal megdöbbentett . Csaknem egy év telt el azóta, hogy több kérdést is intézte m
a Tisztelt Miniszter Asszonyhoz, amelyek közül egy volt a sérült gyermekeiket kezelésekre
szállítók utazási költségtérítésének tisztázatlan kérdése . Miután ezen gyermekek utaztatása
tömegközlekedési eszközökkel rendkívül nehéz és a gépkocsi-költségtérítés több ponto n
ellentmondásokat tartalmazott, ez a probléma egyre fokozódó gondot okozott a z
érintetteknek. Akkor azt a választ kaptam, hogy a költségtérítés ügyének rendezés e
folyamatban van. Nemrégiben ismét kétségbeesett jelzést kaptam Mez őberénybő l . Az érintett
szülők elmondták, hogy a költségtérítés csak a kezelés helyére való utazásra jár, míg a
hazaútra nem .

Tisztelt Miniszter Asszony !

Miért nem jár költségtérítés az érintetteknek hazafelé is ?

Milyen módosítások történtek az elmúlt évben a sérült gyermeküket szállítók utazási
költségtérítésének ügyében?

Tisztelettel várom válaszát .

Budapest, 2007 . november 19 .
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Írásbeli kérdés

Erdős Norbert
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